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Henrik Rasmussen

Fra: Lone Palludan Christensen <lonepalludan@gmail.com>
Sendt: 27. juni 2018 11:02
Til: planogby
Emne: Ndr. Boulevard/Vestre Landevej

Hej. 
En kommentar: 
Vi mangler det liv Rema 1000 skabte på Torvet i sin tid, men at I skal være velkomne til at indkludrer 
Rådhuset i et butikscenter, hvor I så også kan flytte Borgerservice hen. Så kan vi mødes der og glemme alt 
om midtbyen 😁  
 
Vh. Lone 
--  
Lone Palludan 24810757 
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Henrik Rasmussen

Fra: Stephan Sørensen <ss@remaetablering.dk>
Sendt: 29. juni 2018 22:53
Til: planogby
Emne: bemærkning til plan Nordre Boulevard/Vestre landevej

Hermed fremsendes på vegne af Ejerne af den eksisterende Rema butik i Varde Hans og Per Svenningsen, samt for 
Rema 1000 Danmark A/S.  
 
Vi har sammenfattet vore bemærkninger til følgende punkter nedenfor og beder for møde med Varde 
kommune/foretræde og udvalg i for uddybning af disse 
 

 Vi mener at centerområdet bør samles, således at den nuværende Rema 1000 forretning, samt yderligere 
bebyggelse på den samlede matr. nedrives og der herefter etableres et samlet center område. Hermed 
optimeres både trafikafvikling, et bæredygtigt centerområde, samt en minimering af evt. støjgener  

o Rema 1000 har i samarbejde med Cowi gennemanalyseret den trafikaleafvikling/fremtidige 
belastning af krydset og det er entydigt at en samlet afvikling af den fremtidige trafik til et samlet 
centerområdet er optimalt for den trafikale afvikling 

o Ejerne af Rema 1000, herunder bygninger på den samlede matr. er indstillet på at indgå i dialog 
omkring udvikling af et samlet centerområde. Rema 1000 er indstillet på at tilsidesætte 
driftsmæssige hensyn i forhold til en optimering af fremtidige optimale 
handelsmæssige/trafikalehensyn 

 Et samlet centerområde vil jfr. rapporter fra ICP, COWI mf. tilsikre at såvel den nuværende handel, samt 
fremtidig handel optimeres, fremmes og fastholdes, samtidig med at generne for borgerne minimeres 

 
Vi håber på at få mulighed for at uddybe fore synspunkter, samt fremlægge et forslag til muligt fremtidigt 
detailcenter inden at der taget beslutning om en ændring af forholdene 
 
Vi ser frem til at indgå i dialog omkring den fremtidige detailhandelsstruktur i Varde  
 
Med venlig hilsen 
REMA Butiksudvikling A/S 
 
Stephan Sørensen 
Direktør 
Mobil 40 15 80 95 
Email ss@remaejendom.dk 
 



-----Oprindelig meddelelse----- 
Fra: Finn Moe Bojsen [mailto:fmb@ingva.dk] 
Sendt: 3. august 2018 11:16 
Til: Tove Merete Wolff <towo@varde.dk> 
Cc: Lindy Nielsen <marco.varde@mail.tele.dk>; Jens Josephsen <jejo@varde.dk> 
Emne: SV: Dagligevarebutik Vestre Landevej 
 
Kære Tove Wolff 
 
Vi har tidligere været i dialog omkringmuligheden for at etablere en dagligvarebutik på Vestre 
landevej 62, og har som det sidste i sagen haft nedenstående korrespondance med Jens 
Josephsen. 
 
Vi kan forstå fra anden side, at der nu måske åbner sig en mulighed for alligevel at etablere en 
butik i området. Vi skal i den forbindelse forespørge til processen herfor, da vi stadigt er meget 
interesseret i at opføre en butik i området. 
 
Måske du vil være venlig at oplyse os om hvordan man fra Kommunes side vil forholde sig til 
de forskellige muligheder der er for etablering af en butik, og hvordan vi i så fald får mulighed 
for at medvirke i processen med det projekt vi ønsker at opføre. 
 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Finn Moe Bojsen 
Indehaver 
 
Mobil 23 69 15 40 
fmb@ingva.dk 
 
  
 
Ingeniørværket 
Nordre Dokkaj 7 · 2. sal · DK-6700 Esbjerg info@ingva.dk www.ingeniørværket.dk  
 
CVR: 36035382 
 
Vi har skiftet navn – tidligere hed vi Esbjerg Ingeniørerne 
 



Jeg ved godt at deadline for at indgive gode ideer til planen for området omkring Vestre Landevej og Ndr. 
Boulevard er overskredet. Alligevel vil jeg gerne komme med et lille input til hele historien. 

For 3 år siden havde vi et møde med repræsentanter for kommunen (Bjarne Fly og Per Kirkegaard) og 
beboere på Carl Nielsens Vej, for at snakke om hvad man kan gøre ved problemet med den stigende støj fra 
trafikken på Vestre Landevej. Efter at vi havde stået i haven i få minutter sagde kommunens 
repræsentanter: ”OK vi har forstået budskabet.” Ved det efterfølgende møde, sagde de at trafikken på 
vejen er et vilkår man må leve med, når man bor hvor vi bor, og at vi ikke skal regne med at det bliver bedre 
med tiden. Derudover kom de med nogle forslag til hvad vi selv kunne gøre for at mindske problemet. 

 På vores matrikel har vi investeret over 100.000 kr af egen lomme i blandt andet 3-lags vinduer og 
støjreducerende stakit i 2,6 meters højde. Derfor er det skuffende at erfare at kommunens plan for 
området, med udvidelse af veje og forretninger, sandsynligvis ødelægger den gevinst vi har fået for vores 
betydelige investering.  

For år tilbage ved vi at der forelå en plan for hvordan trafikken kunne ledes udenom Varde by.  Efter hvad vi 
har erfaret blev den senest skrinlagt da finanskrisen startede.  

Jeg taler selvfølgelig på egne vegne mht til støj hvor vi bor, men det må være umådelig irriterende at være 
erhvervschauffør langs den jyske vestkyst. Der kommer et betragteligt antal forbi vores have/hus. De skal 
igennem ca. 1,5 km bymæssigbebyggelse med 2 trafiklys og en jernbaneoverskæring, før de kan komme op 
i fart igen. Den trafik bliver ikke mindre og er en væsentlig faktor i vores ”støjregnskab” (sammen med 
ulovlige motorcykler). 

Vi har en formodet mistanke om at kommunen er længere i planlægningen af området end vi er blevet 
informeret om. Jeg er ikke så naiv at jeg som ”lille mand på gulvet” har det store at skulle have sagt i det 
store billede. Hvis først udbygningen af området med flere forretninger og investering i nye vejbaner, er 
sket tror jeg ikke på at der nogensinde kommer en vej udenom byen. Men vi vil bare gerne appellere til at I 
kigger på sagen med os beboeres øjne. Vi har fornemmelsen af at vi kan komme til at ende med betydelige 
tab når vi skal sælge vore huse – hvis de da kan sælges. 

Er det muligt at få oplyst hvilke konkrete planer der er for området, så vi ikke bare skal lytte til hvad 
jungletrommerne forkynder? 

Har I desuden planer for hvordan den tunge trafik kan ledes uden om Varde by? 

Per Kirkegaard og Bjarne Fly sagde på vores møde at kommunen havde mulighed for at påvirke hvordan 
GPS´er laver ruteplaner. Er det sket? 

Jeg ser frem til at høre nærmere fra jer! 

Mvh 

Tina Christensen 

Carl Nielsens Vej 15 

6800 Varde. 

 


